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خزعلی:

در زمینه حجاب، ما به دنبال فرهنگسازی هستیم
معاون امور زنان و خانواده رئیسجمهور درباره اقدامات معاونت امور زنان برای حجاب و عفاف گفت: «ما عملاً نمیتوانیم در مسئله اجرا وارد شویم، اما

در تلاش برای فرهنگسازی هستیم.»

به گزارش سایت خبری پرسون، معاون امور زنان و خانواده رئیسجمهوردر مورد اقدامات معاونت امور زنان برای حجاب و عفاف گفت: «در زمینه حجاب
کار اجرایی انجام نمیدهیم؛ دنبال فرهنگسازی هستیم.»

انسیه خزعلی، معاون امور زنان و خانواده رئیسجمهور روز چهارشنبه (۵ اردیبهشت ۱۴۰۳) در حاشیه جلسه هیئتدولت در جمع خبرنگاران در مورد
اقدامات معاونت امور زنان برای حجاب و عفاف گفت: ما عملاً نمیتوانیم در مسئله اجرا وارد شویم، اما در تلاش برای فرهنگسازی هستیم.

خزعلی خاطرنشان کرد: یکی از مواردی که سال گذشته در این زمینه، توسط معاونت امور زنان ریاستجمهوری انجام شد، آموزش زیست عفیفانه به
مربیان بود تا آنها برای والدین برنامههای الگویی و کارگاهی برگزار کنند و در پنج استان این کار انجام شده و برای ۱۰ استان دیگر هم برنامه کارگاهی

در مشهد برگزار میشود.


